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 den 8 september 2024 22:17
Funktion SD14 EAV
Medborgarförslag

Detta e-postmeddelande kommer från en extern avsändare. Klicka inte på länkar och öppna inte bilagor om 
du inte känner igen avsändaren och vet att innehållet är säkert. 

Hej! 

Jag skulle vilja lämna som medborgarförslag att det byggs några padelbanor för utomhusspel i Årsta, sådana 
som bland annat finns i Vinterviken och utgör ett väldigt fint exempel på en gemensam resurs som utnyttjas 
jämlikt och respektfullt. Behovet av detta har ökat i stadsdelen sedan Padel Zentee Årsta lades ner tidigare i 
år. 

Med vänlig hälsning 


